
     

 

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG 
 

Indiener:    Leo Morren (GL) en Kevin Hauser (VVD) 
 
Datum indiening vraag:   14-3-2019 
 
Datum verzending antwoord: 
 

Formulering: strooien van bloemzaad gemeentelijke bermen 

De biodiversiteit is belangrijk. Helaas zien we in Nederland een teruggang van 
insecten, waaronder bijen. Dat heeft o.a. te maken met onkruidbestrijding en het 
maaien van (gemeentelijke) bermen. Ondanks dat in Berkelland al enkele bermen 
bezaaid, kan daar nog meer op worden ingezet. Gemeente Haarlem bestrooid dit jaar 
40.000 m² aan bermen. Gemeente Berkelland is ruim 200 km² groter dan de gemeente 
Haarlem. Het méér beplanten van bermen met bloemen die insecten helpen 
voortbestaan, zouden we een grotere bijdrage kunnen leveren aan de rem van hun 
teruggang.  
 
Naar aanleiding van de teruggang van insecten en een hierop door gemeente Haarlem 
genomen actie, waarop we door inwoners van Berkelland zijn geattendeerd, stellen GL 
en de VVD de volgende vragen: 
 

1. Erkent het college dat het voortbestaan van insecten, en bijen in het bijzonder, 
belangrijk is voor ons bestaan en dat we daar ook vanuit Berkelland een 
steentje aan kunnen / moeten bijdragen? 

 
Antwoord: 
 
 

2. Is er sprake van samenwerking met ecologen of eventueel Stichting 
Landschapsbeheer Gelderland en/of VALA m.b.t. het aanstaande Ecologisch 
Beleidsplan Bermbeheer? 
 

Antwoord: 
 
 

3. Gemeente Haarlem heeft ervoor gekozen om 40.000 m² aan bermen te 
bestrooien. Bent u het met de stelling eens dat gemeente Berkelland, gezien 
haar grootte, een minstens zo hoge, al dan niet een hogere, ambitie moet 
hebben? 
 

Antwoord: 
 
 

 

Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


